
 
 

Fråga S – SD och utförsäljningen av medborgarnas hälsocentraler: Fallet 

Hedesunda Färnebo Din hälsocentral 
I en pågående debatt om kommande utförsäljning av medborgarnas hälsocentraler klargör de tre 
sverigedemokratiska regionråden samfällt att det inte är ”driftsform” som är det avgörande för 
primärvårdens bedrivande i Region Gävleborg. Uttalandet ligger i linje med hur borgerliga partier länge 
motiverat kravet att öppna välfärdssektorn för privata, vinstdrivande företag. Således finns inget att 
förvånas över i uttalandet till förmån för privat företagsamhet i välfärden. 
 
Däremot är samma regionråd lika övertygade om att just avseende Hedesunda Färnebo Din 
hälsocentral, är driftsformen helt avgörande. Man konstaterar att just den hälsocentralen inte kommer 
att utförsäljas. Det finns inte några planer på att privatisera Hedesunda Färnebo Din hälsocentral. 
 
Det är ju två budskap i samma debatt: Om nu driftformen generellt inte spelar någon roll för SD, så kan 
det väl inte heller spela någon roll vilka som driver Hedesunda Färnebo Din hälsocentral? 
 
Därför frågar jag regionstyrelsens vice ordförande Anna Sundberg (SD): 
 

1. Om nu driftformen är underordnad kvalitén, varför är driftformen för Hedesunda hälsocentral 
då så viktig, att SD menar att den måste drivas i offentlig regi? 
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